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El Carme serà de la 
UB durant 10 anys

La brutícia no 
marxa de la platja

El Ple aprova la cessió de l’edifici, 
del que l’Ajuntament usarà el 35%

Es desconeix l’origen de la gran 
quantitat de residus flotants

“Espero 
seguir en 
Badalona 

toda la vida”
Entrevistem el DJ i locutor badaloní de Máxima FM, Dani Moreno

Foto: Tour Máxima FM i Pepsi
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“Mi trabajo de verdad es la radio; 
el mundo del DJ es sólo un plus”
Nascut, criat i sempre vinculat a Ba-
dalona, Dani Moreno, també conegut 
com ‘El gallo máximo’, és el conduc-
tor d’un dels programes matinals 
més populars i escoltats de la radio. 
Dilluns va ser al turó d’en Caritg 
punxant la millor música del moment 
amb altres companys de Máxima FM 
en una gran festa pels badalonins i 
badalonines.

Primero, felicidades por los últimos 
resultados del Estudio General de 
Medios (EGM). No paráis de crecer. 
Has conseguido muchísimos logros 
tanto a nivel de emisora como a nivel 
personal.
Estoy muy contento. Llevo 18 años en esto. 
Siete en Los 40 Principales y ahora 11 en 
Máxima FM. Cuesta mucho levantarse 
temprano, pero tiene mucho feedback y 
eso te da un empujón. En el último EGM 
hemos salido con casi 900.000 oyentes. 
Somos una emisora joven y creciente. 
Aparte de los premios y reconocimientos 
generales, el mayor reconocimiento es 
llegar a las 5 de la mañana a la emisora 
y tener teléfonos sonando, montones de 
emails en el correo para leer, redes socia-
les a petar...

En Máxima diriges el programa ma-
tinal El gallo máximo (de 6 a 10h). 
Despiertas a diario a montones de 
personas. ¿Pero quién levanta al Ga-
llo?
Es un poco complicado, y que el fin de se-
mana cambie tan radicalmente de horarios 
para ir a pinchar a discotecas tampoco 
ayuda. Pero me levanto con mucha fuerza 
porque hay mucha gente esperando escu-
charme. Duermo mi número determinado 
de horas estrictamente, eso sí. 

Como muchos locutores y periodistas, 
comenzaste en la radio local. En tu caso, 
en Radio Llefià. ¿Cómo se da el salto a 
una cadena de ámbito nacional?
Si no pasa nada, en febrero sacaré un li-
bro que trata cómo empecé en el mundo de 
la radio y los deejays. Comencé en Radio 

Llefià, y dio la casualidad que Radio Nou 
Barris me llamó. Estuve allí cinco años y 
los inicios fueron duros, como los de mu-
cha gente, sin cobrar. Después, en el 96’, 
me presenté al concurso de disc-jockeys 
de Los 40 Principales y tuve la suerte de 
ganar tanto a nivel de Barcelona como de 
toda España. A partir de ahí, empecé en Los 
40, luego en Máxima y hasta ahora.

Probablemente no lo sepa mucha 
gente, pero antes de entrar en el 
mundo de la radio, formabas parte 
de un grupo de música. ¿Qué fue de 
aquello?
En cuanto me metí en la radio de lleno des-
apareció porque supe que era lo que quería 
hacer. La radio es mi trabajo de verdad. Ni 
siquiera el de DJ es mi trabajo. 

Entre producir música y pincharla en 
una pista de baile o hablarle a miles 
de personas a través de las ondas, 
¿te quedas con la radio?

Parlem amb el badaloní Dani Moreno, un dels DJs més reconeguts d’Espanya i locutor i icona de l’emissora de música ‘dance’ Máxima FM

Me quedo con la radio al 100% y quiero 
acabar mis días trabajando en ella. Llevo 
18 años de forma profesional pero creo 
que aún tengo cosas que hacer. Y si en un 
futuro me tengo que dedicar a la gestión, 
que así sea. Cualquier cosa, pero vincula-
da a la radio. El mundo del DJ es un plus 
y va ligado a Máxima, pero quiero dedi-
carme a la radio. Lo de pinchar viene dado 
por el tipo de comienzo que he tenido, a la 
par. Pero lo mío de verdad son las ondas.

¿Sigues atado a Badalona?
Sigo viviendo aquí. Siempre lo he hecho. 
Ahora vivo cerca del puerto y estoy con-
tentísimo. Siempre he sido de Badalona 
y espero seguir aquí toda mi vida. Estoy 
muy orgulloso de ser de aquí. De hecho 
siempre lo vendo en la radio, siempre digo 
que soy de Badalona.
 
¿Qué hace una persona que trabaja 
como DJ y en el mundo de la música 
un fin de semana o una noche libre?

No piso ninguna discoteca ni voy a ningún 
sitio a escuchar música. Soy una persona 
a la que le gusta ir a los mismos sitios de 
siempre con los amigos de siempre. No 
me muevo con grandes masas. Tengo un 
círculo pequeño de amistades de verdad 
y cuando no trabajo nos quedamos jun-
tos en casa o vamos a cenar. Me gusta la 
vida familiar. Tengo una niña de 10 años 
y quiero estar en casa y disfrutar de ella 
y de la familia. Siempre me guardo un fin 
de semana al mes para no pinchar y pasar 
tiempo en casa. 

¿Es difícil compaginar la vida de DJ y 
de la noche con la familia?
Es difícil. Me ves desde fuera y piensas: 
“¿Este tío cuándo está en casa?”. Pero lo 
llevo bien. Mi mujer me conoce desde 
hace mucho tiempo, desde antes de em-
pezar en la radio. Llevamos mucho juntos 
y ella lo lleva igual de bien. También con-
tribuye que entre semana yo llego a casa a 
mediodía y ya paso allí el resto de la jor-

 “Mi tiempo 
libre lo paso con 
mi familia y mis 
amigos”

 “Pronto sacaré 
un libro sobre mis 
inicios en la música 
y como DJ” 

 “El comienzo en 
la radio fue duro: 
sin cobrar, como 
muchas otras 
personas”
nada. De todas formas hay que tirarlo para 
adelante porque no deja de ser un curro.

¿Qué le queda por hacer a Dani Mo-
reno en el mundo de la música? ¿Re-
cuperar su antiguo grupo juvenil, tal 
vez?
Ja, ja, ja... Me gusta recordar aquello, pero 
fue una etapa que quedó atrás y sería muy 
difícil recuperarla. Estoy en otra línea. El 
mundo del DJ me gusta y hay muchas 
cosas por hacer. La escena musical gira 
entorno a los disc-jockeys, que están to-
mando una potencia muy importante. Creo 
que estoy en el sitio correcto. Puedo hacer 
muchas cosas. Sigo produciendo, aun-
que no me ciego. Hago un tema al año, 
más o menos, y tienen mucha repercu-
sión. Los tiempos están cambiando. Con 
Máxima también hemos tenido suerte. 
Hemos estado en fiestas multitudinarias, 
de 100.000, 200.000 personas: Valencia, 
Zaragoza, La Mercè de Barcelona... La 
emisora funciona muy bien.

Foto: Ibai Acevedo
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Badalona cedeix la gestió de El Carme 
a la UB per un període de 10 anys

  Un 65% de 
l’edifici serà 
per la UB; el 
35% restant per 
l’Ajuntament

 Els badalonins 
pagaran els 
mateixos preus 
que l’alumnat UB 

El Ple de l’Ajuntament de Badalona ha 
aprovat el plec de clàusules adminis-
tratives i tècniques i l’atorgament de la 
concessió directa a la Universitat de Bar-
celona (UB) de part del Centre Cultural El 
Carme, l’edifici municipal emblemàtic del 
carrer de Francesc Layret. Aquest tràmit 
permetrà obrir les portes del centre a par-
tir del proper mes de setembre. La con-
cessió té una durada de 10 anys durant 
els quals l’ús de l’edifici serà compartit, 
amb un 35% ocupat per l’Ajuntament i 
amb un 65% per la UB. La part que uti-
litzarà l’Ajuntament correspon a l’espai 
destinat a l’oficina de turisme, la sala 
d’exposicions que s’ubicarà al soterrani i 
alguns espais compartits com la recepció 
i la sala d’estudis de la planta baixa. La 
Universitat de Barcelona es farà càrrec 
del manteniment, neteja i subministres 
de l’edifici. Els ciutadans de Badalona 
pagaran, a més, els mateixos preus dels 
que gaudeixen els membres de la seva 
comunitat universitària de la UB en els 
diferents cursos i activitats del centre. 
També es dissenyarà un pla de beques 
per als alumnes que proposin els centres 
de secundària de la ciutat, oferint-los una 
matrícula gratuïta en els cursos d’idiomes 

que impartirà el centre. Aquest pla de 
beques serà promogut per l’Ajuntament 
i seran atorgades per una comissió for-
mada per l’Ajuntament i la UB. L’obertura 
i inici de les activitats està prevista per 
a la primera setmana de setembre, i 
l’inici del curs el 30 de setembre. A partir 
d’aleshores, les persones interessades 
podran sol·licitar informació i inscriure’s 
als cursos. Els cursos que s’oferiran 
aquest primer curs 2013-2014 seran 

d’idiomes, de reciclatge professional, de 
preparació a les PAAU i d’accés a la Uni-
versitat per a majors de 25/45 anys, de 
dibuix i pintura, de tècnica de gravat, de 
fotografia digital, de cura de la salut, així 
com tallers gastronòmics, conferències i 
altre tipus d’activitats.
ICV-EUiA s’ha abstingut perquè no veuen 
bé que aquesta decisió s’hagi pres sense 
consultar i consensuar amb entitats i for-
macions polítiques de la ciutat, i esperen 

que aquesta situació sigui provisional. 
CiU s’ha mostrat favorable i esclareixen 
que, encara que els estudis que s’hi cur-
saran no seran universitaris, sí es troben 
sota la marca UB i això és positiu per a 
la ciutat. El PSC considera que cedir El 
Carme a la UB suposa perdre un espai 
públic perquè l’objectiu de l’edifici era 
donar cabuda a associacions de la ciutat i 
que ja hi havia un pla d’usos que el PP no 
ha volgut seguir.

El Ple aprova el plec de condicions de la cessió; el centre obrirà portes el setembre

L’alcalde de Badalona, Xavier García Al-
biol, serà jutjat el proper 20 de novembre 
per un delicte de provocació a l’odi i a la 
discriminació per haver repartit a diversos 
barris de la ciutat milers de fullets que vin-
culaven “inseguretat” i “delinqüència” amb 
la immigració, sobretot amb el col·lectiu 
de gitanos romanesos, el passat 2010. El 
batlle ‘popular’ afronta una petició de pena 
per part de la Fiscalia d’un any de presó, 
8.000 euros de multa i la seva inhabilitació 
especial pel dret de sufragi passiu durant 
el temps de condemna. Tot i que el jutjat 
va arxivar la causa en dues ocasions, 
l’Audiència de Barcelona la va reobrir fa 
uns meses en considerar que els fullets en 
qüestió poden ser “un atac a la dignitat i 
l’honor” de la comunitat afectada.

Garcia Albiol 
serà jutjat el 
proper 20 de 
novembre

Foto: Arxiu

Foto: Arxiu
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Enderrocat un edifici del 
centre que portava anys 
ocupat il·legalment
L’Ajuntament de Badalona, a través 
de la societat municipal Engestur, ha 
iniciat aquesta setmana els treballs 
d’enderrocament d’un edifici situat al 
carrer Dos de Maig, 54, de propietat mu-
nicipal que antigament havia estat un ga-
ratge. Aquest edifici, que ha estat ocupat 
de manera il·legal durant anys, presentava 
importants problemes d’insalubritat i se-
guretat i portava molt de temps despertant 
les queixes de veïns i veïnes. L’alcalde 

Es continua investigant l’origen de la brutícia a la platja

Garcia Albiol ha recordat que aquest 
edifici va patir un incendi i ha explicat 
que encara queda per enderrocar la fin-
ca situada just al costat, també ocupada. 
“Espero que les decisions judicials ens 
permetin enderrocar el més aviat possible 
la casa del costat”.
L’actuació es completarà amb un saneja-
ment de les voreres i reubicació del ca-
blejat elèctric. Tot plegat comportarà una 
inversió de entre 60.000 i 70.000 euros.

Badalona continua de tapes 
una setmana més de juliol

Badalona acollirà la I Ruta de la Tapa del 
12 al 21 de juliol. Es tracta de la primera 
edició d’aquest esdeveniment gastronòmic 
promogut per l’empresa San Miguel en 
col·laboració amb l’Ajuntament de Badalo-
na i la Federación Española de Hostelería i 
Restauración (FEHR). Els 31 establiments 
que participen oferiran tapes, acompanya-
da d’una ampolla de cervesa San Miguel, al 
preu de 2 euros.

La Ruta comptarà, a més, amb un con-
curs per valorar, per votació popular, les 
millors tapes de l’esdeveniment, en fun-
ció de criteris com presència, qualitat, 
elaboració i quantitat. Tenint en compte 
aquests aspectes, els mateixos assistents 
valoraran amb una nota de 0 a 5 les pro-
postes dels establiments participants. La 
votació s’efectuarà a través dels fulletons 
que es lliuraran en el moment d’adquirir 

la consumició en els diferents locals, i es 
marcarà la tapa que cadascú consideri me-
reixedora del premi. El diumenge 21, últim 
dia de la Ruta, es procedirà a l’escrutini de 
les votacions i al lliurament dels premis 
als finalistes i guanyadors del concurs. El 
guanyador tindrà l’oportunitat de participar 
en la segona edició de la Fira de la Tapa de 
Barcelona, que tindrà lloc del 26 al 29 de 
setembre.

Del 12 al 21 té lloc la I Ruta de la Tapa, de la mà de San Miguel i FEHR

  31 bars de la 
ciutat oferiran 
tapes amb 
cervesa a un preu 
de 2 euros 

  Els clients 
valoraran cada 
plat i el dia 21 
s’escollirà un bar 
guanyador 

Fa uns dies que la presència de brossa a 
les platges de Badalona és una constant 
que ningú aconsegueix explicar. L’alcalde 
Xavier Garcia Albiol considera “inadmissi-
ble la situació”. Per aquest motiu, s’ha re-
clamat a les administracions competents, 
Àrea Metropolitana i Agència Catalana de 
l’Aigua que resolguin aquest problema. A 
primera hora del matí, si no bufa el vent de 
llevant, les aigües es troben netes; però a 
mig matí i cap a la tarda, fonamentalment, 
apareixen sòlids en gran quantitat, sobre-
tot plàstics i residus d’higiene personal, 
que fan que el bany esdevingui “desa-
gradable” i que arriben des del Maresme, 
expliquen des del govern municipal. La 
regidora de Medi Ambient, Sònia Egea, Foto: Arxiu

ha aclarit que les analítiques de la qualitat 
microbiològica de l’aigua, realitzades set-
manalment, constaten un estat “excel·lent” 
de la mateixa i que “no hi ha presència de 
bacteris fecals”.  Davant de la situació dels 
darrers dies, s’ha pres la decisió d’ampliar 
les hores de servei de l’embarcació que 
recull habitualment a les platges de Ba-
dalona els sòlids surants. Des del 6 de 
juliol, l’horari de recollida s’ha ampliat a la 
tarda i es fa de 10 a 14 hores i de 15 a 18 
hores. A més l’Ajuntament també ha posat 
en coneixement de l’Àrea Metropolitana, 
encarregada de la neteja de la sorra, la ne-
cessitat de reforçar la neteja en el trencant 
d’onada on s’acumulen alguns sòlids que 
arriben de l’aigua.

La quantitat de sòlids flotants no tenen explicació; el govern parla de possibles problemes a la depuradora del Maresme

‘Picabaralla’ entre Garcia Albiol 
i l’alcalde de Mataró per l’origen 
del problema
La inusual i desagradable situació no 
s’ha quedat aquí, però. A principis de 
setmana, l’alcalde Garcia Albiol va ex-
plicar que la presència de residus po-
dria derivar d’algun mal funcionament 
de la planta depuradora de Mataró. A la 
capital del maresme no han agradat les 
declaracions i el seu batlle, Joan Mora 
(CiU), ha lamentat les paraules d’Albiol. 
Mora assegura que la depuradora, que 
no depèn del municipi, funciona bé, i 
que l’alcalde badaloní ha tacat el nom 
de Mataró sense cap motiu ni prova.
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El PSC recull prop de 500 quilos 
d’aliments per tancar el curs

El recinte de Can Cabanyes va acollir el 
passat dissabte la cerimònia de clausu-
ra del curs polític del PSC de Badalona, 
la Festa Solidària d’Estiu. Prop de 400 
persones, entre militants, simpatitzants 
i veïns, van apropar-se a la botifarrada 
solidària, gràcies a la qual es van recap-
tar de l’ordre de 200 o 300 quilos, que 
sumats al punt de recollida permanent 
que la formació té a la seva seu social 
ha esdevingut una mitja tona de menjar 
destinats al Banc d’Aliments. El primer 
secretari local socialista, Àlex Pastor, el 

president del grup municipal, Jordi Se-
rra, la diputada al Congrés Isabel López 
Chamosa i l’eurodiputat Sergio Gutié-
rrez van intervenir davant els assistents 
abans d’iniciar l’àpat. Els discursos 
han estat molt enfocats a la defensa 
del serveis i les institucions públiques 
com a part dels drets de la ciutadania, a 
l’alarma i necessitat social que existeix 
en gran part de la població i en com la 
política ha de donar solució i protegir 
les persones per sobre d’altres qües-
tions.

ICV-EUiA de Badalona va tancar aquest 
dilluns el curs polític amb la visita dels 
coordinadors de la coalició a nivell nacio-
nal, Joan Herrera (ICV) i Joan Josep Nuet 
(EUiA). En un acte obert a la ciutadania en 
el petit amfiteatre de la plaça Pompeu Fa-
bra, prop d’un centenar de persones es van 
reunir per escoltar els representants ecoso-
cialistes i dir la seva en un debat posterior. 
Tots dos van destacar la importància de 
l’organització per imprimir un canvi radical 
a la situació actual. Nuet va recordar les ma-
nifestacions que s’han realitzat darrerament 
i la indignació mostrada en totes i cadascu-

Herrera i Nuet criden a la 
mobilització contra les 
polítiques d’austeritat

na, però també va afirmar que es tracta d’una 
energia que després s’ha de canalitzar en 
energia política amb la que crear un projec-
te comú per fer fora dels governs PP i CiU. 
Herrera considera que el més important és 
la “perspectiva de canvi”, i que això s’ha de 
sumar a la força dels moviments socials que 
han sorgit darrerament, les plataformes ciu-
tadanes i l’associacionisme en general, però 
amb una organització que ho canalitzi tot. 
“La indignació s’ha de traduir en política, 
però una política reinventada, radicalment 
participativa i democràtica, que ha de co-
mençar aquí, a la plaça”.

Els Mossos d’Esquadra, la Guàrdia Ur-
bana de Badalona i Transports Metro-
politans de Barcelona (TMB) han posat 
en marxa aquest estiu un dispositiu de 
seguretat ciutadana en algunes de les 
estacions de metro de la línia 9 i de la 
línia 2 que hi ha a Badalona per tal de 
minimitzar l’acció delinqüencial i reduir 
possibles actes d’incivisme. També par-
ticipen en moments puntuals del dispo-
sitiu el Cos Nacional de Policia. El dis-
positiu es va posar en marxa a principis 
del mes de juny d’enguany i ha suposat 
que els agents vigilen els accessos i 
els vestíbuls de les estacions a les ho-
res punta, quan hi ha més afluència de 
passatgers. Segons els responsables de 

Dispositiu de vigilància 
al metro de Badalona

l’operatiu, que ha tingut un efecte dis-
suasori i ha comportat una disminució 
substancial de la presència de persones 
que aprofitant les grans aglomeracions 
delinqueixen.
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Els comerciants del passeig de La Salut 
surten al carrer per iniciar les rebaixes
En motiu de la ‘Festa de l’estiu’ els comerciants de La Salut van treure les seves botigues al carrer
Les rebaixes d’estiu van donar l’inici el 
passat 1 de juliol i els comerciants del 
passeig de La Salut no ho van poder cele-
brar de la millor manera que  treient les se-
ves botigues al carrer, durant el divendres 
i dissabte 5 i 6 de juliol. L’esdeveniment 
rebia el nom de ‘Festa de l’estiu’ i els veïns 
i veïnes, sobretot els infants, van gaudir de 
tallers, inflables, animació infantil, actua-
cions, pallasos i la visita d’alguns perso-
natges infantils molt coneguts. A tot això 
però, el més destacat van ser la vintena 
de comerciants que exposaven els seus 
millors productes rebaixats al carrer per a 
que les milers de persones que van sortir 
a passejar tinguessin l’ocassió de comprar 
en el petit comerç i així animar i reforçar el 
comerç de barri i proper com és el del barri 
de La Salut. L’Associació de comerciants 
van qualificar d’èxit l’assistència de públic 
com de vendes dels seus associats.

  L’organització 
qualifica d’èxit la 
trobada i ja planeja 
la propera edició

  Els més petits 
van gaudir d’un 
munt d’activitats 
que van dinamitzar 
la ‘Festa de l’estiu’
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El Prat comptarà 
amb els 7 júniors 
campions, 
Joonas Caven, 
Seydou 
Aboubacar i Àlex 
“Piru” Ros

El Prat Joventut agafa 
forma amb Carles 
Duran al capdavant

Nacho Llovet és el primer en 
renovar per la Penya 2013-2014

El Prat Joventut també ha mogut peça 
després que es resolgués la situació ins-
titucional a la Penya. Carles Duran seguirà 
sent l’entrenador per una temporada més 
i dirigirà la fornada del 95 que ha estat 
tricampiona a la categoria júnior. D’aquest 
equip pugen Agustí Sans, Alberto Abalde, 
Gerard Gomila, José Nogués, David Iriarte, 
Xavi Assalit i Frederic Guallar. Seguiran 
de l’any passat Caven, Aboubacar i “Piru” 
i s’intenta tancar la renovació de Gerbert 
Martí. Albert Homs no hi serà perquè el 
club pensa en una cessió a la Leb Or.

Nacho Llovet ha protagonitzat el primer 
moviment de l’estiu en clau verd-i-negre. El 
pivot de Sant Cugat ha renovat amb la Penya 
per una temporada més. Llovet havia estat 
inclós al llistat del dret de tempteig i tenia 
fins dissabte per presentar una única oferta 
qualificada d’un altre equip. Mentrestant, el 
seu agent ha seguit negociant amb el club 
i ha arribat a un acord abans d’acabar el 
termini per continuar fins el juny del 2014. 
Llovet ha promitjat 4 punts i 3 rebots per 5 
de valoració en els 13 minuts de mitja que 
ha estat a pista. El pivot s’ha mostrat “molt 
feliç de poder seguir defensant els colors 
de la Penya” i es compromet a “donar el 
màxim a cada partit i a seguir creixent per 

aconseguir els millors resultats possibles”. 
També ha volgut ser realista destacant que 
“sabem que no serà fàcil” però ha enviat 
un missatge d’optimisme, ja que creu que 
“amb jugadors formats a la casa el nivell 
d’implicació és total. Tenim un mirall en la 
temporada passada, amb un equip de carac-
terístiques similars vam acabar a un partit 
del playoff així que aquesta és la mentalitat 

El pivot jugarà 
amb la Penya 
una temporada 
més, la 3a 
sencera amb el 
primer equip

Foto: C.B Prat

El club és 
optimista amb les 
renovacions de 
Maldonado, Oliver 
i Suàrez, que 
s’afegirien a Vives, 
Ventura, Barrera, 
Llovet i TriasFoto: Penya

La Penya vol tancar la columna vertebral 
Llovet ja ha renovat, s’espera que Maldonado ho faci en breu, i dissabte acaba el plaç pels que estan al dret de tempteig
Després de resoldre la situació institucio-
nal la Penya ha començat a treballar de 
valent per perfilar la plantilla de la tem-
porada 2013/2014. Nacho Llovet ha estat 
el primer en renovar, per una temporada 
més, i s’afegeix als ja confirmats Vives, 
Barrera, Ventura i Trias. Tot i que el pivot 
ja ha renovat, la prioritat del club és que ho 
faci l’entrenador, Salva Maldonado, amb el 
mateix equip tècnic que aquest any: Jose 
Samaniego i Lluís Riera. Maldonado es va 
reunir la setmana passada amb dirigents 
del Fuenlabrada, però el club és optimista 
i creu que podrà tancar a l’adrianenc la set-
mana que ve. Aquesta seria la 3a tempora-
da de Maldonado al capdavant de l’equip. 
De fet, la Penya no ha parlat de números 
amb cap altre entrenador perquè confia 
que aconseguirà el sí de Maldonado, que 
es rebaixaria la fitxa per seguir a Badalo-
na. El proper en renovar podria ser Àlex 

Suàrez, que està disputant l’europeu sub20 
amb la selecció espanyola que entrena Sito 
Alonso i Paco Redondo. L’aler-pivot balear 
té una oferta de renovació per 3 anys i les 

dues parts són a prop de rubricar l’acord. 
Aquesta renovació aniria en la línia de les 
paraules del nou director esportiu, Jordi 
Martí, que aquesta setmana assegurava 

que treballarien per mantenir un bloc de 
jugadors de la casa per fer un projecte a 
mig termini. Ara mateix, la gran incògnita 
és Pere Tomàs. El capità també va rebre 

una oferta a la baixa per ser inscrit al dret 
de tempteig i està negociant amb el club, 
tot i que no estant a prop d’arribar a un 
acord. La Penya diu que no ha rebut cap 
trucada de l’agent o un altre club manifes-
tant interès pel jugador, que té fins el dis-
sabte per presentar una oferta qualificada 
d’un únic club o la Penya en mantindrà els 
drets a la lliga ACB. Si n’arriba una, l’entitat 
verd-i-negre tindrà 5 dies per decidir si 
l’accepta o no.  Qui segur no seguirà a la 
Penya és Corey Fisher. El nord-americà, 
amb passaport de Geòrgia, ha arribat a un 
acord amb l’Enisey Krasnoyarks de la lli-
ga russa. Fisher tenia una clàusula al seu 
contracte que l’obligava a pagar 50.000$ 
en cas de marxar a un altre club i tot i que 
se li ajornaven unes mensualitats, no s’ha 
arribat a un acord que reduís la clàusula a 
canvi de perdonar el pagament dels mesos 
enrederits.

Foto: Charly Mula - EFEDOS

Foto: Penya.com

que hem de tenir. Estic segur que entre tots i  
amb l’ajuda de l’afició tirarem endavant. Per 
la seva banda el director tècnic, Jordi Mar-
tí, ha valorat la renovació del Nacho com a 
“molt positiva per les dues parts. El Nacho 
és un jugador de la casa i un model a seguir 
per tots els nens de l’escola de bàsquet, i no 
només en el terreny esportiu sinó també en 
el personal.”
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Quan fa un mes es va plantejar, per 
filosofia però sobretot per neces-
sitat, fer una plantilla amb joves, 
Oliver i Trias i dos veterans tothom 
va donar per suposat que els joves 
renovarien amb els ulls tancats. 
Una afirmació evidentment errònia. 
El nou director esportiu Jordi Martí 
tenia una papereta perquè tot i que 
la dificultat teòricament és renovar 
a Salva Maldonado i Albert Oliver, 
els dos líders i referents de la Penya 
d’enguany, també calia fer els deu-
res amb els joves. I en aquest sentit 
se li ha de posar un 10 al nou res-
ponsable tècnic. Amb la renovació 
de Nacho Llovet, la continuïtat del 
capità Pere Tomàs -si no marxa a 
un equip estranger que ho pot fer 
lliurament-, els joves amb contracte 
com Barrera i Ventura i les immi-
nents renovacions de Guillem Vives 
i Àlex Suárez, la Penya s’assegura 
tot el bloc de gent de la casa. Un 
fet molt important pel que significa 

100 x 100 d’efectivitat en la renovació 
de joves

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

això i sobretot per l’identitat de l’afició 
amb els jugadors de la casa. Ara queda 
l’altre part que és assegurar els puntals 
del curs passat, trobar una solució amb 

Jordi Trias i no fallar, sobretot, en els 
dos extracomunitaris que hagin de 
venir. De moment però la renovació 
dels joves fa trempar i molt. 

La U19 d’Homs i 
Nogués va acusar 
un mal dia en el 
tir contra Austràlia 
i només ha 
pogut acabar 5a 
al mundial de la 
Repúlica Txeca

La U19 cau a quarts 
de final i la U20 
s’estrena amb victòria

La selecció espanyola U19, amb els verd-
i-negres Albert Homs i José Nogués, va 
caure als quarts de final del mundial de 
la República Txeca contra Austràlia. Tot i 
fer una molt bona primera fase, els de Luís 
Guil van acusar un mal dia en el tir exterior 
i només van poder ser cinquens. La U20 
de Vives i Suàrez també ha començat amb 
molt bon peu l’Europeu d’Estònia. Els nois 
de Sito Alonso i Paco Redondo han guan-
yat els dos partits que han disputat amb 
protagonisme de Vives, que està jugant 
molts minuts, i de Suàrez que està aprofi-
tant molt bé els que té. Avui jugaran la 3a 
jornada contra Letònia (17h catalana).

Foto: Fiba.com
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Sant Gabriel Femení

Joan Castillo i Enric Gallego, 
a les ordres de Piti Belmonte
Les oficines del CF Badalona segueixen 
molt actives i han tancat dues noves incor-
poracions per la temporada vinent: Joan 
Castillo i Enric Gallego. El club ha fet oficial 

la incoporació del davanter Gallego, proce-
dent del Cornellà, on va fer 24 gols la tem-
porada passada. S’incopora a la disciplina 
escapulada per païr un dels mals clàssics a 

l’Avinguda de Navarra, el gol. S’unirà a Lolo 
en la davantera del nou Badalona de Piti. Per 
la seva part, Joan Castillo arriba a Badalona 
procedent de l’Albacete. Central de 32 anys 
i amb experiència a la categoría i al club. El 
jugador, nascut a Gavà, va formar part del 
Badalona de les temporades 03/04 i 04/05 
i, per tant, del planter que va aconseguir 
l’ascens a Segona Divisió B. També ha jugat 
a l’Eivissa, Castelló i Alcoià. Vell conegut de 
la casa, que torna molt més experimentat. 
De momento, la defensa del nou Badalona 
está formada pels nous fitxatges Castillo, 
Boniquet i Cárdenas. L’entrenador té més 
homes a la seva disposició pel 15 de juliol, 
quan els jugadors comencen la pretempo-
rada

Cárdenas i Sergi 
Gómez, de Sant 
Andreu a Badalona
El CF Badalona s’ha fet amb els serveis del 
central David Cárdenas i del migcentre Sergi 
Gómez. El defensa, que prové de la UE Sant 
Andreu, por jugar tant de central com de lateral 
dret. El jugador, nascut al 1985, s’ha format a 
la Fundació Ferran Martorell, i ha passat per la 
pedrera de l’Atlètic de Madrid.  A segona B ha 
jugat també amb el Santboià, on ha disputat 
un play-off. David Cárdenas ha jugat en dues 
etapes amb el Sant Andreu, i era una peça im-
portant per Piti Belmonte. Ara, però, continua-

ran junts al Badalona.  L’altre fitxatge procedent 
del conjunt quadribarrat és Sergi Gómez, de 22 
anys. El migcampista pot jugar tant en aspec-
tes defensius com ofensius, i té bona capacitat 
de salt. També ha jugat al Vil·larreal B, entrenat 
pel mític ex porter José Francisco Molina, i al 
Palència. Els dos jugadors deixen Sant Andreu 
pel conjunt escapulat, i s’uneixen a Xavi Boni-
quet com els fitxatges quadribarrats. Continua-
ran tenint el mateix cos tècnic que l’any passat, 
és a dir, Piti Belmonte i Luis Blanco

Foto: UE Sant Andreu

Foto: Albacete Balompié

Raquel Pinel i Bel 
Calero reforçen 
l’atac i el migcamp
Ara sí, sembla que el primer equip del Sant 
Gabriel ha tancat el llistat d’incorporacions 
per a la propera temporada, almenys pel que 
fa a aquest estiu. I és que aquesta setmana 
s’ha sabut que el club ha fet dos fitxatges que 
poden elevar, i molt, el nivell de l’equip de 
cara al proper curs. El primer d’ells és el de 
Raquel Pinero, davantera de Jaén procedent 
del València i que també és internacional i la 
capitana de la Selecció Espanyola Sots-19. 
Tot i la seva joventut, ja ha guanyat dos cam-
pionats europeus amb la Sub-17 i un bronze 
al mundial de 2010. L’altre reforç millorarà el 
mig del camp adrianenc amb la incorporació 

de Bel Calero, que com Laura Nicart prové 
del Levante Las Planas, i també havia jugat 
al Lleida Esportiu. D’altra banda, després del 
bon paper fet fa quinze dies a la Sant Gabriel 
Cup, ara li ha tocat a la ciutat basca de Do-
nosti comprovar la qualitat dels equips de les 
categories inferiors del club adrianenc. Espe-
cialment, de dos d’ells, els de les categories 
G12 i G18, que van proclamar-se campions 
absoluts en derrotar tots dos a l’Atlético de 
Madrid per idèntic resultat: 2-0.  La Donosti 
Cup és un prestigiós torneig internacional 
masculí i femení de base, en categories que 
van des dels 10 fins als 18 anys. 
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Poliesportiu

La Triatló Sertri aplega 800 
triatletes al Port de Badalona

El Badalona Dracs femení 
pren força: 25 jugadores fan 
les proves

El Port de Badalona va viure diumenge a la tar-
da un ambient esportiu amb la celebració de la 
primera edició de la triató Sertri  amb 800 parti-
cipants que van haver de fer 750 metres nedant, 
20 quilòmetres en bicicleta i 5 quilòmetres co-
rrent, aquest era el recorregut que havien de fer 
els participants a la primera edició de la triatló 
de Sertri que es disputa a 10 seus de tot l’estat 
espanyol i que ahir va tenir la seva parada al 
Badalona. El Port de la nostra ciutat va viure un 
ambient de luxe per acullir una prova que es 
vol consolidar a Badalona. El guanyador va ser 

Els Badalona Dracs van fer dimecers a la tarda 
un entrenament a portes obertes per intentar 
aconseguir jugadores per l’equip femení. 
El club s’havia mogut a través de les xarxes 
socials convocant a les noies interessades i 
la iniciativa va ser excel·lent. Ni els organitza-
dors s’esperaven que hi hauria tanta presència 
de noies i fins a 25 jugadores van assistir a 
l’entrenament. Això podrà garantir que l’any 
vinent els Badalona Dracs Girls pogui jugar a 
la competició estatal. L’equip badaloní és dels 
únics quatre clubs de Catalunya que té planti-

el badaloní Jordi Garcia Gràcia que va fer una 
remuntada espectacular però hi va haver guan-
yadors en diferents categories. Els guanyadors 
en Sprint Federat van ser en masculí Jordi Gar-
cía Gràcia (Fasttriatlón Club) i Miriam Codina 
(Granollers) en femenina; en Sprint no Federats 
Eloy Serrano (CE Sistrells) i Teresa Pou; en 
relleus va ser per Salvador Sánchez-Gómez i 
Quim i Jordi Didac (CN Vilafranca VBSports); 
en paratriatló Daniel Llambich (Fasttriatlón 
Club); triatló femení Roser Claver i en categoria 
flash Lluís Relat i Lyusseht Manzano
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Els equips perfilen les plantilles però 
encara tindran deures per fer a l’estiu
La temporada del bàsquet comarcal 
2013/2014 serà força diferent a les últi-
mes. 3 anys després, hi tornarà a haver 
un equip a la lliga EBA (el Montgat), i 
la Copa Catalunya, fins ara la més re-
presentativa, només tindrà 3 equips de 
la comarca: el Natzaret, la Minguella i 
l’UBSA. Més interès guanyarà la 1a ca-
talana, que podria tenir 5 conjunts de la 
zona si el Neus entra al grup de Bada-
lona, Maresme i Girona. Tots els equips 
tenen reptes importants al davant. Bé 
estrenar categoria o bé consolidar-se, 
tot i que cap d’ells està cridat a domi-
nar la seva lliga amb autoritat. Davant 
d’aquestes situacions, els conjunts han 
optat per mantenir el nucli de la tem-
porada passada, que en gairebé tots els 
casos, va funcionar molt bé, i fer petits 
retocs per millorar l’equip. Tot i això, 
molts equips no han acabat de fer els 
deures i tindran feina pendent aquest es-
tiu per acabar de completar la plantilla. 
El Montgat està a l’espera d’un 3 i un 5; 
l’UBSA també necessita un interior i un 
exterior; al Badalonès li passa tres quarts 
del mateix i Círcol i Natzaret guarden una 
plaça per si sorgeix una oportunitat. Si 
una de les característiques del mercat 
d’aquesta temporada ha estat mantenir 
un bon nombre de jugadors, l’altre ha 
estat apostar pels joves. La temporada 
2013/2014 promet ser molt descarada.

EQUIP

Montgat 
 
 
Natzaret

Minguella

UBSA

Sant Josep

Badalonès

Neus

Tiana

Círcol

Ortiz, Camins, Salvador, Medio, 
Nogales, Cuesta, Morales
 
Balsells, Nil, Charles, Zudaire, 
Montón, Jérez, Juanki

López, Prat, Esteve, Tomeu, 
Guerra, Navarro, Jurado, 
Pulido, Colomer
Herrerias, Crespo, Espiga, 
Adri, Carceller, Diaz

Diego, X.Gonzàlez, Juanan

Jimeno, Borja, Oña, Màlaga, 
Morales, Fontrodona, Arqué, 
Suñé
Plaza, Ciudad, Azor, Vera, 
Hernàndez, Vilar, Gutierrez, 
Lucas, Pellitero, Gàlvez
Raventós, Ruiz, Gispert, 
J.Buira, Giménez, Seriol

Lladó, Ruzafa, Padilla, Callau, 
Gotzens, T.Forteza, Lleal, Rai

Bassas (junior Ademar),  Cairó 
(Collblanc), J.Rodriguez (Mollet)

Riera, Corella i Cid (Masnou), 
Arqués i Carrasco -entrenador- 
(Sant Josep B)
A.Valle (Santa Coloma)

Bartu (Arenys), Gil (Masnou), 
Pol Farrés (sènior B), Sanmartin 
-entrenador- (sense equip)
Olivares, Arenas, Arimont, Serra 
(júnior), Edgar (premià), Molina 
(Natzaret), Cala (Tiana), Llagos-
tera (Círcol), Cruz -entrenador- 
(sense equip)
Usatorre (Montgat), Tubert (Sant 
Josep)

Santin (júnior Sant Josep), Tineo 
(sènior B), Valenciano -entrena-
dor- (sense equip)
Rovira i Lorente (sense equip), 
Santos i Viedma (Ramon 
Llull), Teruel (Jr ademar), Enrici 
(Masnou B) 
Q.Forteza (Sant Josep), Puig i 
Raul Castillo (Calella), Roger 
Castillo (Lima Horta)

Monterde (preparador físic), 
Usatorre (Badalonès), Olaguibe 
i Bermudo (sense equip)
D.Rodriguez, Belmonte i Garuz 
(sense equip), Molina (Sant 
Josep)
Teixidó (sense equip), Orlando 
(sènior B)

Valle (retirat), Orozco (sènior 
B)

Gavaldà (Roser), Dario (Grup 
Barna), Hermoso (Boet), For-
teza (Círcol), Reyes (Barberà), 
Tubert (Badalonès), Vidal 
(retirat)
Estruch (Alella), D.Pablo 
(sense equip), Ors i Llorach 
(sènior B), 
Romero (retirat)

Blasco, A.Buira, Castro, Marin, 
Iwo

Reverté, Garuz i Ribas (sense 
equip), Pere (Vilassar), Mario 
(sènior B)

“L’equip depèn del 3 i el 5 que encara hem 
de fitxar però estic content i crec que te-
nim amenaça exterior”, Xavi Bassas
“Ens hem reforçat amb talent, joventut i 
polivalència. Farem un joc atractiu”, Vic-
tor Carrasco
“Seguirem el procès de l’any passat però 
haurem de pencar una mica més”, Pere 
Garcia
“Jugarem a un ritme alt, arriscant tant en 
defensa com en atac”, Cèsar Sanmartín

“Marcarem una línia nova de com ha de 
ser el sènior del Sant Josep”, Víctor Cruz

“De moment tenim una plantilla massa 
curta. Ja ens marcarem objectiu al des-
embre”, Xavi Grau
“Respectarem el treball que han estat 
fent junts i intentarem còrrer més el 
contraatac”, Mauro Valenciano
“Hem reforçat la plantilla amb dos 
jugadors per posició i hem equilibrat la 
barreja de joventut i experiència”, Ramon 
Pla
“Hem fet un equip per competir amb 
tothom. Mantindrem la filosofia tot i que 
aprofitarem coses dels nous”, Francesc 
Castellet
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lla femenina. Els organitzadors van assegurar 
que a banda de la gran afluència de jugado-
res el més important és que tenien interés i 
sobretot qualitats físiques per poder jugar a 
aquest esport.
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Els Micaco 
apreten de 
cara a la 
segona part de 
la temporada 
Els Micaco es troben a un pas de finalitzar la 
primera part de la temporada i ho faran amb 
bones sensacions. Fa uns dies van anar a to-
tes a Figueres. Més de 100 camises a plaça 
van aconseguir igualar la millor actuació 
d’enguany, viscuda durant les Festes de Maig. 
I aquest passat cap de setmana va continuar 
el rodatge a la platja de Badalona amb l’equip 
de rugby i a la festa del Front Marítim, tot un 
clàssic dels darrers anys.
A Figueres, els Castellers de Badalona van 
descarregar en primera ronda un dels mi-
llors tres de set assolits fins ara, un tres de 
set amb agulla, i un quatre de set amb agulla 
en el segon intent. Aquest cap de setmana va 
esdevenir una actuació de tràmit. Un any més, 
i degut a les importants baixes, la colla no ha 
pogut estrenar les festes del Front Marítim 
com a plaça de set i s’han assolit tres castells 
de sis bàsics. Les sensacions són bones i 
s’ha de continuar constatant aquest diumenge 
a Premià de Mar. Els Micaco tenen dues dia-
des abans del respir que precedeix la segona 
part de la temporada. Els propers objectius? 
Noves construccions com el cinc de set o el 
tres de set per sota, a més del castell estrella 
de la passada temporada, la torre de set.

La setena edició del Cryptshow Festival ha 
batut qualsevol expectativa d’èxit. Els orga-
nitzadors han valorat molt positivament la 
participació, tant de concursants com de pú-
blic, i consideren que el certamen està cada 
cop més consolidat i que s’està estenent fins 
i tot de forma internacional. De fet, el curt 
guanyador de la Serra Circular d’enguany ha 
estat un film de ciència ficció de procedèn-
cia canandenca, cosa que també demostra, 
diu el director del festival, Toni Benages, 
que el Cryptshow no és només terror.  Hotel, 
producció nacional amb mescla de fantasia, 
terror i ciència ficció, s’ha endut el premi del 
públic. L’actor Jack Taylor va rebre el pre-

El president del grup municipal de CiU a 
l’Ajuntament de Badalona, Ferran Falcó, 
ha sol·licitat a la Comissió de Nomen-
clàtor que es posi el nom del poeta Joan 
Argenté a la futura biblioteca de Canya-
dó. 
“Proposem que un nou equipament cul-
tural de la ciutat porti el nom d’una de les 
personalitats culturals badalonines de 
més relleu, com és el poeta Joan Argen-

Aquest diumenge, els Quetx Ciutat de Ba-
dalona farà una sortida un xic especial. El 
vespre, de 18.30 a 21 hores, tindrà lloc 
la ‘Posta de sol i cançoncs marineres’, a 
càrrec d’un grup d’amics i amigues de 
l’embarcació que han organitzat una secció 
cantaire arran que després d’algunes na-
vegades, inevitablement, s’acabés cantant 
al voltant d’una guitarra. Les havaneres de 
sempre, cançons de la ciutat que hem de 
recuperar, cançó de taberna pròpia del lito-
ral… Una passejada pel litoral força agra-
dable: posta de sol i cançons marineres, 
amb guitarres, acordió i un gran ambient.

mi honorífic 2013.  Pocs dies després del 
festival, Toni Benages explica que ja han 
començat a sorgir noves idees i iniciatives 
per l’any vinent i que en breu començaran 
a treballar en la següent edició. Respecte 
del finançament, que enguany s’ha hagut de 
nodrir d’un petit micromecenatge, seguirà, 
en principi, la mateixa línia. El Cryptshow, 
relata Benages, no ha rebut subvencions ni 
ajudes públiques, i per això ara, amb la cri-
si, no ha notat tant les retallades en l’àmbit 
cultural perquè sempre han hagut de tirar 
amb diners privats. El crowfunding, que en-
guany ha funcionat bé com un petit afegit, 
continuarà la propera edició.

té, nascut el 1931 i guanyador de premis 
literaris de prestigi com el Joan Salvat-
Papasseit o el Carles Riba, i reconegut 
l’any 2006 amb la Creu de Sant Jordi”, va 
explicar fa uns dies el president de CiU.
Falcó ha recordat que la futura biblioteca 
de Canyadó començarà a donar servei 
el proper curs als locals del nou edifici 
construït al lloc que ocupava l’antiga ca-
serna de la Guardia Civil.

El 7è Cryptshow Festival 
bat rècords d’assitència 
i participació

Posta de sol i música al 
Quetx Ciutat de Badalona

Proposen que la biblioteca 
de Canyadó porti el nom del 
badaloní Joan Argenté

La ruta literària de geocaching de Badalona 
ha arribat al seu primer any de funciona-
ment com a recurs cultural i lúdic de la 
ciutat. Aquesta iniciativa promociona els 
autors i les obres locals a través de les 
noves tecnologies, amb un joc de geolo-
calització que es presenta mitjançant el 
portal web geocaching.com en la pàgina 
http://ves.cat/a_m3 . La ruta ha estat ela-
borada i dissenyada per la Xarxa Municipal 
de Biblioteques i l’Espai Betúlia de l’Àrea 
de Cultura de l’Ajuntament de Badalona. 
El geocaching és un joc que funciona com 
una gimcana on els participants han d’anar 
resolent incògnites fins aconseguir trobar 
el premi final, o tresor, amb un sistema 
de posicionament global, un GPS. La ruta 

La ruta literària de ‘geocaching’ de Badalona 
compleix un any amb bona crítica i rebuda

consta de cinc punts, cinc llocs de Bada-
lona vinculats a cinc autors, alguns d’ells 
badalonins com Jordi Font, Josep Gual 
o Joan Argenté, i d’altres, com Pompeu 
Fabra i Maria Aurèlia Campmany, que van 
viure a Badalona i hi van estar estretament 
vinculats. La ruta s’ha fet de manera guiada 
amb grups de professors i alumnes de di-
ferents  instituts de la ciutat i amb entitats 
com Òmnium Cultural. A part de les visites 
guiades hi ha hagut 40 grups de geoca-
chers que han trobat el tresor. 
El projecte també va ser seleccionat com 
inèdit al VI Congreso Nacional de Bibliote-
ques Públicas del 2012. També ha desper-
tat l’interès de la Facultat de Comunicació 
de la UAB.

  Ha interessat a 
la UAB i ha estat 
destacat a nivell 
estatal

  És un joc on 
s’han de resoldre 
pistes per trobar 
un tresor final 
sobre el terreny 

Foto: Cryptshow F.

Foto: Lluís Andu
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